
Please read this operating manual,
Before start to use it.
（請在使用本產品前，閱讀本操作手冊）

Version: 1802V1

瑞 典 達 氏 空 氣 清 淨 機
Dustie Air Cleaner

DAC700



Preparation before use

Take out the air cleaner from the packing box, positioning it on a even and steady floor. Keep a 
distance of at least 60cm away from the wall or other funiture to ensure air circulation.

Please operate according to the yellow instruction label, open the filter covers on the both sides  
of the machine outward, take out the primary filters, rotate the fixed knobs above the filters, take 
out the activated carbon filters and anti-allergy filters (remove plastic bags of all filters, and 
recover them in accordance with local government requirements to avoid misuse of children), then 
put the filters back to their original positions, and cover the filter covers.

(Notes: Remove all packaging material prior to use to aviod blockage of the air outlet and inlet.)

Please read the operating manual carefully before use, and keep it for future reference.
When using electrical appliances, we should have basic safety knowledge in order to avoid fire, 
electric shock and other injuries.
Therefore, please observe the following instructions

Pay attention to safety when using 
electrical appliances, in order to 
avoid the risks of fire, electric shock 
and other injuries.

Do not use the air cleaner if the 
electric wire, plug or the product 
has been damaged.

Do not use the air cleaner outdoor.Do not use the air cleaner if the filters 
are not complete.

Do not place the wire under the 
carpet or close to a heat source.

Replace the filters when the filter 
indicator light is on to ensure the 
cleaning performance of the air 
cleaner.

If the power cord is damaged, it 
must be replaced or repaired by 
the manufacturer or its authorized 
service network and maintenance 
personnel in order to avoid danger.

The air cleaner must be erect.

Do not allow objects to enter or 
block the air inlet and outlet, or the 
air cleaner will be damaged.

Do not sit, stand or place items 
on top of the air cleaner.

Do not use the air cleaner in places 
that are exposed to moisture or water 
splash, such as bathroom, kitchen, 
beside the sink or basement that is 
serious damp.

Do not use the air cleaner around 
flammable gas or steam.

Safety Instruction
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Electrical appliances are not intended to be used by users who are lack of physiology, 
perception, mental ability, experience or knowledge(including children) , unless they 
are safely under the supervision or guidance of persons responsible for their safety.
Children should be monitored, to ensure that children do not play appliances.Caution



CADR 728m3/h Model

Products

Rated voltage Maximum
Cover Area

Power 
consumption

Weight

CADR（m3/h ）

Noise (sound power level)

System structure

Intelligent 
mode

Air quality 
sensor YesGaseous sensor / particulate sensor

110V ~ 60Hz

DAC700

Dustie Air Cleaner

Dimensions 355(W)X424(D)X550(H) mm 9.8kg

65W

87m²

45-66 dB(A) 

Parallel double inlet mechanical 
dust collection

Air cleaner body

H13 HEPA filter

Molecular filter

Primary filter

Filter cover

Part name and specifications

Power Cord*1

* Note: please insert
the power cord into the
Machine bottom socket
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Working instructions
Ensure the plastic bags of the filters on BOTH SIDES are removed, and set the plug of the air cleaner into a 
standard 220V socket before first use.

Self Check while each new plug in
While each time new plug in to socket and turn it on, it will make a "Beep" sound, the green, yellow and 
red lights of the air quality indicator will light up and go out in turn, then the AUTO AND TURBO lights of 
the gear position indicator will light up and go out in turn, and the air cleaner will get into standby state.

Turn on the power (standby)
Press (      ) key to start up, the blue indicator will light up, the air cleaner will make two "Beep" sounds. For 
the first time, start up at middle gear position with medium speed, the yellow lights of the air quality 
indicator will light up, and indicate the air quality based on the monitoring results of the air quality sensor 
after three minutes (After that, the machine will stay at the previous gear position when starting up).

Shut down
When the air cleaner is in operation situation, you can shut it down by pressing (      ) key, then it will make 
a long "Beep" and go into standby state.

Mode & airflow selection
Modes or airflow volume can be changed by rotating the model speed gear knob, you can choose 
medium speed - high speed – turbo speed by rotating the knob clockwise, and choose medium speed - 
low speed - sleep mode - automatic mode by rotating the knob counterclockwise. The air cleaner will 
make a "Beep" sound when changing speed or mode. The corresponding blue indicator will light up to 
indicate the gear selected, and the air flow will gently change according to the gear selected.

Timer setting
The timer of the air cleaner can be set for 2H, 4H, 8H, and 12H.
Press (       ), the air cleaner will make a "Beep" sound, and the indicator for 2Hrs will light up, the machine 
is set to shut down after running for 2 hours. Press (       ) again to choose 4H, 8H, and 12H, the 
corresponding indicator will light up to indicate the time frame being selected. If the indicator goes off, 
then the timer setting is cancelled.

Air quality indicator
Base on twin sensors figures, it reflect in door air quality into 3 status, 
Green: good air quality
Yellow: normal air quality
Red: poor air quality

Sleep mode
When the sleep mode is selected, the air cleaner will operate at the lowest speed, the the air quality 
indication light will be switch off, and the brightness of other indicators will be reduced.

Auto mode
When the auto mode is selected, the air cleaner will control the fan motor according to the air quality 
detected by the sensor
 A. Green: good air quality, the fan motor will run in low speed -> mute mode in cycle for every three minutes
 B. Yellow: fair air quality, the fan motor will run in medium speed -> low speed in cycle for every three minutes
 C. Red: poor air quality, the fan motor will run in high speed -> medium speed in cycle for every three minutes

Operating Instructions

Please note of the sensors may have deviation while it become dirty. 
Please clean the sensors while required.
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Auto       Turbo        Sleep

Air Volume

Power Button(indicator)

Timer button

Pre filter indicator(rest button)

Molecular indicator(rest button)

HEPA indicator(rest button)

Air quality indicator

Timer indicator

12H

8H

4H

2H

Filter monitoring:
Primary filter indicator/reset button

The pre-filter clean indication light will flashing after used about 2 months. (*Remark) Please clean it with vacuum cleaner 

or wash by cleaner water and ensure it dry completely. Please reset the indicator by press the light for more than 5 

seconds until it stop flashing. 

Molecular filter indicator/reset button
If the air cleaner has been used about 3 months（*see remark）, Molecular filter indicator (red) will flash to remind you to 

replace the filter. After replacing, press the replacement indicator for about 5 seconds, the indicator will stop flashing and 

go out, and the timer will start over. Now the timer has been reset, and waiting for the next alarm time. Tips: based on 

different environments of use, it is recommended to replace the filter every 3~6 months. (If the air cleaner is often used, 

it is recommended to clean the Molecular filter with a vacuum cleaner after 1 month used, to ensure the ideal filtering 

performance)

*Remark：Filter expiring time is variable by operation time, airflow volume and in-door air quality. It will be compute and 

recommend to clean or change.

Control panel
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Main filter indicator/reset button
If the air cleaner has been used about 12 months（*see remark）, the main filter indicator (red) will flash to 
remind you to replace the filter. After replacing, press the replacement indicator for about 5 seconds, the 
indicator will stop flashing and go out, and the timer will start over. Now the timer has been reset, and waiting 
for the next alarm time. Tips: based on different environments of use, it is recommended to replace the filter 
every 6~12 months. (If the air cleaner is often used, it is recommended to clean the main filter with a vacuum 
cleaner after 1 month used, to ensure the ideal filtering performance)

Main filter + Molecular filter + Primary filter:
DAC700 is equipped with two sets of main filters,molecular filters (for removal of formaldehyde and odor), 
and primary filters (for removal of dust haze, allergens, bacteria and odors in the air), to maintain a high 
quality of air environment by continuous use.
It is recommended to clean the main filter with a vacuum cleaner to ensure the ideal performance)

Cleaning and maintenance of the machine

After the filter cover is removed, 
use the vacuum clean small brush 
or a wet cloth to gently wipe the 
filter cover, wait it to dry, and then 
fit it back into the machine.

Gently wipe the air cleaner body 
with a wet cloth. Shall not allow 
water to flow into the air outlet or 
inlet, otherwise, the motor or 
switch will be damaged.

Maintenance
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Do not immerse the product into water or wipe it with 
chemical cleansers. Keep water from entering the product.

Caution

The electrical equipment should be turned off power before the relevant operations 
such as cleaning or maintenance of the electric appliance.



Rotate the knobs 
on both sides

Air quality
sensor

Tips
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Clean or replace the filter

Turn off the air cleaner 
and unplug it

Open the filter covers on the 
left and right side:
Pull out the filter cover from 
the upper part on both sides

Take out the primary filters 
and Molecular filters (remove 
the plastic bags of new filters)

Rotate the Fixing knob Lift the Main filters 
outward and take it out 
along the chutes on both 
sides

Clean the filters with a vacuum 
cleaner or replace them 

Put the filters back in 
order, and cover the 
filter covers.

Insert the plug again, press (     ) button 
to start up the air cleaner. Then press 
the cleaning or replacement indicator 
for about 5 seconds, the indicator will 
stop flashing and go out, and the timer 
will start over again. Now the timer has 
been reset, and waiting for the next 
alarm time.

In order to better use the air cleaner, 
do not block the openings of the 
smell sensor, or the dust sensor on 
the strip behind the machine. Often 
clean them and keep them clean.

Press for 5 seconds

PRE FILTER

MOLECULAR

MAIN FILTER
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If you need a service or purchase filter and other supplies, please contact customer service line  0800-600-026.

Ensure that the air inlet and filtered air outlet are not 
blocked.Remove the plastic bags of all filters.
Check the conditions of the filters, clean them if necessary.
Consider the replacement of the filters after a period of 
use.Ensure a distance of at least 30 to 90 cm from the grill 
of the air inlet to the wall or things around it.

How often shall I replace the 
HEPA filter?

How often shall I replace the 
molecular filter?

The filter is the core of the air cleaner, regularly clean 
the filter can improve the efficiency of the cleaner and 
prolong the lifetime of it. The surface can be cleaned 
after the DAC700 filter has been used for a period of 
time. Please clean the filter according to the instruc-
tions, put it back into the cleaner, and insert the plug. 
After the primary filter is cleaned, press the primary 
filter button for 5 seconds to reset the timer.

Based on the use environment of the user, if the air 
quality is poor, or the cleaner is used in a newly decorat-
ed house, it is recommended that the filter shall be 
replaced more often, Please clean the filter according to 
the instructions, put it back into the cleaner, and insert 
the plug, press the corresponding filter button (reset 
button) for 5 seconds to reset the timer.

According to the user's use of the environment, if the 
adsorption saturation need to replace the molecular filter 
in advance, please follow the instructions to operate.

Check whether the power cord is properly plugged in.
Check whether the plastic bags of the filters are 
removed.
Check whether the filters are properly fitted in.
Whether the filter covers are properly covered?
Whether the air outlet on the top of the air cleaner is 
blocked, if yes, the operation of the machine will be 
affected.
Whether a operation time has been set, and the time 
is up now.

Why the airflow decreases after a 
period of use?

Why no wind is blown out?

Why I need to clean the filter?

Normal Problems

Troubleshooting Common causes

7



使用前準備工作 

將空氣清淨機從包裝盒中取出，置於桌面或平坦地板上。機體四周離墻壁或其他家居至少 60 
公分以上,利於空氣循環。

請依黃色貼紙標示操作，由機器上方兩側往外打開左右側濾網蓋，先取下前置濾網，再旋轉濾
網上方兩顆固定旋鈕，取出Molecular濾網及H13高效濾網（請將所有濾網的塑膠袋拆除，依
照當地政府規範回收，避免兒童錯誤使用）, 並依照順序將濾網裝回放置過濾器的位置，蓋上
濾網蓋。

註意: 使用前請移開所有包裝材料以免堵住進出風口。

使用前請詳細閱讀本操作說明指示，並妥善保管，以供日後參考。

當我們在使用電器用品時，應具備最基本的安全常識，以避免火災、觸電以及其他傷害的發生。

因此，請遵守以下指示

使用電器用品應註意安全，避免
火災，電擊和傷害的危險。

電線，插頭或產品已破壞時請勿
使用。

請勿在室外使用。除非濾網組件完備否則請勿使用。

請勿將電線安置在地毯下或者接
近熱源。

更換（清潔）濾網指示燈亮起時
就要更換（清潔）耗材，以確保
空氣清淨機的清凈效果。

若電源線損壞時，必須由製造廠
商或其授權服務網點及維修人員
維修更換以避免危險。

 本空氣清淨機必須直立使用。

請勿讓物體進入或阻擋進出風
口，如此會損傷到空氣清淨機。

請勿坐、站或放置物品在空氣
清淨機上面。

請勿將本產品靠近潮濕或容易被水
潑濕的地方使用如浴室，廚房，水
槽邊及嚴重潮濕的地下室。

在有易燃的氣體或蒸汽處，請勿
使用空氣清淨機。

安 全 重 要 提 示
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本電器不預期供生理、感知、心智能力、經驗或知識不足之使用者（包括孩童）
使用，除非在對其負有安全責任的人員之監護或指導下安全使用。

兒童應受監護，以確保孩童不嬉玩電器。



87m²（24坪）

CADR 728m3/h 

部 品 名 稱 及 規 格

型             號

產             品

額定電壓

消耗功率

尺   寸 重   量

CADR（m3/h ）

集塵模式

噪聲 (聲功率級)

智慧模式空氣品質感應 有氣態感測器/固態顆粒感測器

110V ~ 60Hz 最大適用面積

DAC700

Dustie 達氏 空氣清淨機

355(W)X424(D)X550(H) mm 9.8kg

65W 45-66 dB(A) 

平行雙進風物理過濾

空氣清淨機本體

H13 高效濾網

Molecular濾網

前置濾網

過濾網蓋 電源線1條

*注：請將電源線插入
機器底部插座
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使用說明
初次使用前請務必將兩側濾網的塑料包裝袋拆除，
並請將空氣清淨機插頭插入標準 110V插座 。

插電運轉
當每次重新插上電源時,空氣清淨機發出“B”聲，空氣品質指示燈由綠燈-黃燈-紅燈依次亮滅，
檔位指示燈由ATUO至TURBO依次亮滅，空氣清淨機進入待機狀態。

開啟電源（待機狀態）
按一下（     ）鍵啟動，藍色電源指示燈亮起，空氣清淨機發出”B.B”兩聲，首次啟動由中檔柔速啟動
運轉，空氣品質指示燈亮起黃燈，運轉3分鐘後空氣品質感測器會再次偵測空氣品質（而後依前次關機所
在檔位啟動）。

關機
在空氣清淨機啟動運轉中 ，按一下(        ) 鍵可以關機,清淨機發出”B”一長聲，並處於待機狀態。

風量選擇 
要更換模式或檔位，可旋轉風量旋鈕來選擇，順時針旋轉風量由中速-高速-極速檔，逆時針旋轉風量由
中速-低速-睡眠模式-自動模式方式循環，清淨機發出”B” 聲。藍色指示燈隨檔位選擇對應亮起以指示
所選擇當前檔位 ,風量則會對應所選檔位柔速變換。

定時設定
空氣清淨機可設定定時操作，分別為2H，4H，8H，12H小時 。
按一下 (        ) 清淨機發出”B” 聲(2Hrs)指示燈亮起，空氣清淨機將運轉時間設定於 2 小時後關機。要
選擇 4 小時或 8 小時或12小時可再按 (        )，定時指示燈(4H或8H或12H)亮起以指示所選擇時間。若
定時指示燈全部沒有亮，則為取消定時。

空氣品質指示燈
空氣品質指示燈,依傳感器偵測結果將當時空氣品質分為
綠色：空氣品質良好
黃色：空氣品質普通
紅色：空氣品質較差

睡眠模式
選擇睡眠模式時清淨機以最低檔工作,空氣品質指示燈熄滅,其他指示燈亮度將自動減半。

自動模式
選擇自動模式時清淨機依傳感器偵測當時的空氣品質（指示燈提示）來控制風扇馬達運轉
 A. 綠色：空氣品質良好, 風扇馬達以低速檔->靜音檔每3分鐘為單位,循環運轉
 B. 黃色：空氣品質普通 , 風扇馬達以中速檔->低速檔每3分鐘為單位,循環運轉
 C. 紅色：空氣品質較差 , 風扇馬達以高速檔->中速檔每3分鐘為單位,循環運轉

操 作 指 導
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濾網監測:
內部濾網監測會依據實際使用環境自動調整。

前置濾網指示燈/ 重置按鍵
經常或者當本空氣凈化器累計使用約兩個月，前置濾網清潔指示燈(紅色)將會持續閃爍，提醒您清潔前
置濾網。前置濾網為可水洗，可用吸塵器或水洗（洗完請晾乾後裝入機身）等方式清潔濾網。清潔完
成後，請用尖狀物按壓前置濾網指示燈約5秒，指示燈不再閃爍直至熄滅，計時器重新計時。

Molecular濾網指示燈/ 重置按鍵 
當本空氣凈化器累計使用約3個月，Molecular濾網更換指示燈(紅色)將會持續閃爍，提醒您更換
Molecular濾網。更換後請按壓清潔指示燈約5秒鐘, 指示燈不再閃爍直至熄滅，計時器重新計時。此時
已重新設定計時，等下次時間到再次提醒。貼心提示：依照使用環境不同，建議3-6個月更換。(經常
使用者約1個月後，建議用吸塵器對Molecular濾網進行清潔，以達到理想的過濾效果）

控 制 面 板

自動        極速        睡眠

風速檔位旋鈕

電源按鍵(指示燈)

定時按鍵

前置濾網清潔指示燈(重置按鍵)

Molecular濾網更換指示燈(重置按鍵)

H13高效濾網更換指示燈(重置按鍵)

空氣品質指示燈

定時指示燈

12H

8H

4H

2H
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控 制 面 板 / 清 潔 維 護

H13高效濾網指示燈／重置按鍵
內部濾網監測會依據實際使用環境自動調

當本空氣清淨機累計使用約12個月，H13高效濾網更換指示燈(紅色)將會持續閃爍，提醒您更換高效濾

網。更換後請按壓更換指示燈約5秒鐘, 指示燈不再閃爍直至熄滅，計時器重新計時。此時已重新設定計

時，等下次時間到再次提醒。貼心提示：依照使用環境，建議6-12個月更換。(經常使用者每1個月後，

建議用吸塵器對H13高效濾網進行清潔，以達到理想的過濾效果）

H13高效濾網+Molecular濾網+前置濾網: 
DAC700配有左右兩組H13高效濾網, Molecular濾網（除甲醛、除異味濾網），前置濾網充分改善空氣

中塵霾, 過敏源, 細菌, 與各種異味的困擾, 持續使用可以維持高品質的空氣環境。

建議用吸塵器對濾網進行清潔 ，以達到理想的過濾效果）

機 體 清 潔 維 護

濾網蓋拆下後，可以用吸塵
器小毛刷吸頭清潔或用水清
洗，等它完全乾後再裝回。

清淨機本體外殼，請以濕抹
布輕輕擦拭外表。絕不可以
讓水從進出風口流入影響馬
達，或開關位置。
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注意

絕不可將清淨機浸入水中，不可使用化學性清潔劑
擦拭機器，不可讓水進入機器。

在對電器進行清潔或保養等相關作業前
須將電器切斷電源。




